

University Settlement

23 Grange Road, Toronto ON M5T 1C3
Telephone: 416-598-3444 Fax: 416-598-4401
Website: www.universitysettlement.ca
Charitable #: 119279412RR0001



University Settlement
Founded in 1910

Over 100 Years of Service in the Community

BOARD OF DIRECTORS NOMINEES BIOGRAPHIES

KELLY GOLDTHORPE

Kelly Goldthorpe is an immigration lawyer at Green and Spiegel, LLP in Toronto. Kelly manages accounts and relationships with major corporations, businesses and individuals to facilitate the movement of temporary foreign workers, business visitors and permanent residents. Kelly also assists clients in admissibility and enforcement matters, detention reviews, sponsorship appeals, alternative dispute resolutions and Federal Court judicial reviews. Kelly has written several articles for publication on timely immigration issues and has contributed to industry newsletters and publications.

Kelly has been a Director at University Settlement since 2016. She has been a part of the Nominations and Governance Committee, the Collective Bargaining Committee and currently serves as Member-at-Large on the Executive Committee of University Settlement.

Kelly Goldthorpe 是多伦多 Green and Spiegel, LLP 律师行的移民律师。凯利主要负责管理与大公司，企业和个人的账户及关系，以促进与临时外国工人，商务访客和永久居民的关系流动。凯利还协助客户处理受理执法事宜，拘留审查，赞助上诉，解决替代性争议和联邦法院司法审查。凯利撰写了几篇关于现代移民问题的文章，并为行业通讯和出版做出了贡献。

Kelly 自 2016 年起担任嘉兰中心董事会成员。她一直是提名与管理委员会，集体谈判委员会的成员，目前是嘉兰中心董事会成员。

MULAHO HASSAN

A digital marketing executive with 10 years of marketing consulting experience in banking, legal and information technology, Mulaho Hassan has managed integrated marketing campaigns across various channels. Equipped with strong business analysis, product management and client servicing skills, Mulaho has launched multiple million-dollar marketing initiatives. Known for her astute business skills, Mulaho is furthering her knowledge by pursuing her MBA at the University of Leicester.

In her role as member of the Board of Directors, Mulaho will provide strategic advice on marketing initiatives offered by the University Settlement. She will focus on initiatives that aim to help serve newcomers to Canada through social programming, an area of personal interest for Mulaho.

Mulaho Hassan 是一位拥有 10 年银行，法律和信息技术营销咨询经验的数字营销主管，负责管理各种渠道的整合营销活动。Mulaho 拥有强大的业务分析，产品管理和客户服务技能，已推出数百万美元的营销计划。Mulaho 以其精湛的商业技能而闻名，她通过在莱斯特大学攻读 MBA 学位来进一步增加自己的知识。



作为董事会成员，Mulaho 将就嘉兰中心的市场营销计划提供战略建议。她将专注于旨在通过社交节目帮助新移民在加拿大安居的服务举措，这是 Mulaho 个人感兴趣的领域。

HANNAH RIORDAN

Hannah Riordan is a Program Officer at the C.D. Howe Institute. She stays informed on trends in Canadian public policy and provides strategic direction for the Institute's events. Prior to the Institute, Hannah was a member of the Canadian national swim team and earned a graduate degree in history from McGill University. She is passionate about sports equity and using recreational activities as a medium in building health communities. Hannah has been a member of University Settlement for two years and hopes to leverage her professional experience to give back to the community.

Hannah Riordan 是 C.D. Howe Institute 的项目官员。她随时了解加拿大公共政策的趋势，并为研究所的活动提供战略指导。在加入研究所之前，Hannah 是加拿大国家游泳队的成员，并获得了麦吉尔大学的历史研究生学位。她热衷于体育公平，并相信康乐活动是建设健康社区的媒介。Hannah 已成为嘉兰中心董事会成员两年，并希望继续利用她的专业经验回馈社区。

WENDY YANG

I strive to provide value-adding insights to the Board through my unique myriad of experiences in the non-public sector. With a Masters in Accounting, a holder of the Chartered Accountancy (CA) and Chartered Professional Accountancy (CPA), as well as over 7 years of work experience in public accounting and assurance, I hope to bring my core technical knowledge in accounting/financial literacy to the Board. Being a community-focused individual, my personal values align with that of University Settlement. I am particularly passionate in youth mentorship and giving back to the community; some of my many community involvements are: volunteering with Junior Achievement, participating with the United Way campaign, and serving as the CPA champion of my firm, KPMG, (where youth mentoring is a big component). I also have experience with Board governance having served on another Board and have attended numerous Board meetings as the lead audit manager.

我将努力通过利用我在非公共机构工作的独特经验，为董事会提供有价值的建议。我拥有会计硕士学位，是特许会计师（CA）和特许专业会计师（CPA）的持有人，以及超过 7 年的公共会计和保险工作经验，我希望将我在会计/财务方面的核心技术知识带入董事会。作为一个以社区为中心的个人，我的个人价值观与嘉兰中心的价值观一致。我特别热衷于青年辅导和回馈社区；我参与过许多社区活动，其中一些包括：青年成就志愿者，公益金筹款活动志愿者，以及义务参与我公司 KPMG 会计师事务所的 CPA 活动（青年辅导是其中的一个重要组成部分）。我还有董事会管理方面的经验，曾在另一个董事会任职，并作为首席审计经理参加了许多董事会会议。

BILL YETMAN

Bill Yetman is President, Yetman Consulting Ltd., a not-for-profit association management firm. Bill's clients include, The Bicycle Trade Association of Canada, The Canadian Independent Bicycle Retailers Association, Aerospace Industries Association of Canada, and the Asthma and Allergy Association. Previously Bill was Chief Operating Officer and Senior Vice President at Retail Council of Canada and prior to that held senior roles in the Federal and Provincial governments as an aide to various cabinet ministers.

Bill developed extensive experience as a board member of various not-for-profits including Chair and Vice Chair of the Community Care Access Centres as well as the Real Estate Council of Ontario. He credits the Boys and Girls Clubs of Canada community centre as a significant part of his foundation as a kid. “As I was exploring opportunities to volunteer my time, working with a community-based organization was most important for me. As I researched the work of University Settlement it was evident to me that this is where I wanted to commit my time.”

Bill lives in Toronto with his partner of 30 years, John.

Bill Yetman 是 Yetman Consulting Ltd. 的总裁，这是一家非营利性的协会管理公司。比尔的客户包括加拿大自行车贸易协会，加拿大独立自行车零售商协会，加拿大航空航天工业协会以及哮喘和过敏协会。此前，比尔是加拿大零售委员会的首席运营官和高级副总裁，在此之前，他曾在联邦和省政府担任高级职务，担任各内阁部长的助手。

Bill 作为各种非营利组织的董事会成员，包括社区护理服务中心的主席和副主席以及安大略省房地产委员会，积累了丰富的经验。他说加拿大男孩女孩俱乐部社区中心是他童年记忆的重要组成部分。“当我寻找义工机会时，与社区机构合作是我首先要考虑的。当我发现嘉兰中心的义务董事会成员工作时，我很清楚这就是我想要义务贡献我时间的地方。”

比尔与他 30 年的伴侣约翰住在多伦多。